



EXPERIENCES MATTER

我们的经验 成就您的体验



## 8D6N TIMELESS TREASURES OF KOREA (SKMN-D7)

### 8天6晚 韩国穿越之旅 (SKMN-D7)

Valid from May 2024

有效期从 2024 年 05 月

**CITIES: Busan, Ulsan, Daegu, Andong, Seoul, Incheon**


城市: 釜山, 蔚山, 大邱, 安东, 首尔, 仁川

#### Features:

- ✓ Embarking on the high-speed train journey from Seoul to Busan, an unforgettable experience.
- ✓ Songdo ~ get on the cable car and witness the beauty of the entire city from your seats.
- ✓ Explore Gamcheon Culture Village with its eye-catching street murals and boutique stores.
- ✓ Learn about the once famous whale-fishing industry at Jangsaengpo Whale Culture Village.
- ✓ Gaze upon mesmerizing coastal views at Daewangam Park, listed as one of the top 100 must-visit tourist spots in Korea.
- ✓ Visit Andong Hahoe Folk Village, which is listed UNESCO World Heritage!
- ✓ Experience wearing traditional Hanbok and walking tour around Gyeongju Gyocheon Traditional Village.
- ✓ Seoul Hotel - International 5 Star Yongsan Novotel.
- ✓ Special meals - Royal Lobster Submarine / Korean Army Stew / Potatoes Gamjatang / Korean BBQ  
Ginseng Chicken Soup Michelin Recommended.

#### 特色:

- ✓ 体验乘搭 KTX 高速列车从首尔去釜山。
- ✓ 松岛 ~ 乘搭海上缆车, 从高处俯瞰整个城市和海的美景。
- ✓ 参观甘川洞文化村, 打卡特色壁画和文艺小店。
- ✓ 长生浦鲸鱼文化村了解鲸鱼生态和历史。
- ✓ 欣赏大王岩公园迷人的海岸景色, 此地是韩国百选之一的景点。
- ✓ 弘大时尚街 ~ 享受购物乐趣。
- ✓ 游览世界文化遗产之安东河回民俗村。
- ✓ 体验穿上韩服步行游校村韩屋村。
- ✓ 首尔酒店 - 国际 5 星级龙山诺富特大使酒店。
- ✓ 特色美食 - 皇家潜水艇龙虾一只鸡、韩式部队锅、马铃薯猪骨汤、韩式烤肉和人蔘鸡汤米其林推荐。

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
1	Kuala Lumpur → Incheon 吉隆坡 → 仁川	Meal onboard 机上用餐	
2	Incheon (33km) - 乘 - Seoul (2 hrs 30mins)  Busan <ul style="list-style-type: none"> <li>➢ <b>KTX Experience</b> (one way ticket included) ~ take the super-fast KTX Train from Seoul to Busan.</li> <li>➢ <b>Songdo Cable car</b> (cable car ride included) ~ spectacular coastal views of Songdo Beach from a scenic marine cable car ride. See the vast waters, cliffs, and rock formations. (Subject to weather conditions)</li> <li>➢ <b>Songdo Skywalk</b> ~ 365 long skywalks are built above the ocean with glass floor, giving visitors the thrilling experience of walking above the waves.</li> </ul>	L: Puffer Fish Soup D: Royal Lobster Submarine	Crown Harbor Hotel, Busan - 5* or similar

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
	<ul style="list-style-type: none"> <li>➤ <b>Jagalchi Seafood Market</b> ~ it is Korea's largest seafood market. After the Korean War, the market solidified itself as a fish markets.</li> <li>➤ <b>Nampodong Fashion Street</b> ~ one of Busan's downtowns area and is a central commercial and shopping area.</li> </ul> <p>仁川 (33 公里) - 乘 - 首尔 (2 小时 30 分钟) 乘 - 釜山</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>➤ <b>KTX 体验</b> (含单程列车票) ~ 乘搭 KTX 高速列车从首尔到釜山。</li> <li>➤ <b>松岛缆车</b> (含缆车票) ~ 乘坐风景秀丽的海上缆车, 欣赏松岛海滩的壮丽海岸风景。广阔的水域、悬崖和岩石层一带美景绝境尽收眼底。</li> <li>➤ <b>松岛天空步道</b> ~ 建悬空在悬崖绝壁上, 建材为透明玻璃, 长达 365 公尺, 漫步在上可欣赏清澈的海水。</li> <li>➤ <b>札嘎其海鲜市场</b> ~ 韩国最大的水产市场, 韩国战争以后定型为活鱼市场。</li> <li>➤ <b>南浦洞时尚街</b> ~ 釜山市区的中央商业和购物区。</li> </ul>	<p>午: 河豚汤 晚: 皇家潜水艇 龙虾一只鸡</p>	<p>皇冠海港酒店, 釜山 - 5*或同级</p>
2	<p>Busan (69km) - 乘 - Ulsan</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>➤ <b>Gamcheon Culture Village</b> (entrance included) ~ known for many colourful traditional hanok builds in it.</li> <li>➤ <b>Ganjeolgot Lighthouse</b> ~ the white lighthouse, the blue ocean, and the huge mailbox make the place a new hot travel spot.</li> <li>➤ <b>Taehwagang National Garden</b> ~ explore the vast park areas surrounding the river and wander through quiet Paths in Simni Bamboo Grove.</li> <li>➤ <b>Jangsaengpo Whale Culture Village</b> (entrance included) ~ reimagine the early days of what was once a whale-catching fishing village. Roam through the village featuring and old village, an aquatic botanical garden, and many whale-themed exhibits depicting the lifestyle of a fishing village.</li> <li>➤ <b>Daewangam Park</b> ~ marvel at the unique rock formations weathers by wind and oceans. Stroll through forests of pine, cherry trees, and magnolias.</li> </ul> <p>釜山 (69 公里) - 乘 - 蔚山</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>➤ <b>甘川洞文化村</b> (含门票) ~ 一个充满壁画、涂鸦及装置艺术的文化村。</li> <li>➤ <b>良绝岬</b> ~ 洁白的灯塔, 湛蓝的海洋, 巨大的信箱, 让此处成为新兴的旅游之地。</li> <li>➤ <b>太和江国家庭院</b> ~ 韩国代表性的生态景区, 也是韩国观光百选之一。尤其偌大庭院里的十里竹林, 被誉为最疗愈的绿色隧道, 就连当地蔚山人都喜欢来这里约会散心。</li> <li>➤ <b>长生浦鲸鱼文化村</b> (含门票) ~ 再现了长生浦捕鲸渔村过去的面貌。游客可以游览到鲸鱼广场、长生浦旧村落、鲸鱼雕塑公园、水生植物园等一系列主题公园。</li> <li>➤ <b>大王岩公园</b> ~ 步道沿途可以欣赏到茂密松林, 还有樱花、山茶、迎春花、木莲花等花卉, 形成美丽的景色。</li> </ul>	<p>B: Hotel L: Korean Army Stew D: Potatoes Gamjatang</p> <p>早: 酒店 午: 韩式部队锅 晚: 马铃薯猪骨汤</p>	<p>Shilla Stay Hotel, Ulsan - 4* or similar</p> <p>新罗舒泰酒店, 蔚山 - 4*或同级</p>

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
3	<p>Ulsan (36km) - 靑 - Gyeongju</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>➤ <b>Seokguram Grotto</b> (entrance included) ~ an UNESCO World Cultural Asset. It exemplifies some of the best Buddhist sculptures in the world.</li> <li>➤ <b>Bulguksa Temple</b> (entrance included) ~ an UNESCO World Cultural Asset. It is well-know for the beauty of the temple itself and artistic touch of the stone relics.</li> <li>➤ <b>Daerungwon Tomb Complex</b> (entrance included) ~ largest tomb complex of ancient Silla Kingdom that is over 1,500 years old; a great treasure to those who value Korean history and artistic beauty.</li> <li>➤ <b>Gyeongju Gyocheon Traditional Village</b> (include entrance) ~ walking tour with traditional Hanbok wearing experience.</li> <li>➤ <b>Cheomseongdae</b> (entrance included) ~ the oldest existing astronomical observatory in Asia.</li> <li>➤ <b>Donggung Palace &amp; Wolji Pond</b> (entrance included) ~ it is a place site from the Unified Silla period and is one of the representative ancient Korean structures. The palace reflected in the lake boasts incomparable beauty. It is one of the best night view tourist spots in Korea.</li> </ul> <p>蔚山(36公里) - 靑 - 庆州</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>➤ <b>石窟庵</b>(含门票) ~ 被列为“世界文化遗产”，庵内筑有面朝东海的东方最大的如来坐像。</li> <li>➤ <b>佛国寺</b>(含门票) ~ 被列为“世界文化遗产”，名声享誉国际。</li> <li>➤ <b>大陵苑</b>(含门票) ~ 为规模最大、最密集的新罗时代王陵公园，拥有超过 1500 年的历史，展现了韩国的历史和艺术美感。</li> <li>➤ <b>校村韩屋村</b>(含门票) ~ 体验身穿韩国传统韩服游览韩屋村。</li> <li>➤ <b>瞻星台</b>(含门票) ~ 是东方现存最古老的天文台，始建于 27 代旺山德女王新罗时期。</li> <li>➤ <b>东宫和月池</b>(含门票) ~ 它是统一新罗王朝的宫殿遗址，是具有代表性的韩国建筑之一，倒映在湖中的宫殿美不胜收。它是韩国最好夜景旅游景点之一。</li> </ul>	<p>B: Hotel L: Smoked Duck with Pumkim D: Korean Ssambap</p> <p>早：酒店 午：烟熏鸭南瓜 晚：韩式生菜包饭</p>	<p>Commodore Hotel, Gyeongju - 4* or similar</p> <p>科莫多尔酒店，庆州 - 4*或同级</p>
4	<p>Gyeongju (94km) - 靑 - Andong (231km) - 靑 - Seoul</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>➤ <b>Bomunho Lake</b> ~ there are many leisure facilities and parks around the lake, very popular among bikers and walkers.</li> <li>➤ <b>Andong Hahoe Village</b> (entrance included) ~ comes under UNESCO World Heritage List under the category of “Historic Villages in Korea”. A traditional village that preserves Joseon Dynasty period architecture, folk tradition with old of clan-based villages.</li> <li>➤ <b>Fruit Picking</b> ~ experience seasonal fruit picking fun (Subject to weather conditions).</li> </ul> <p>庆州 (94 公里) - 靑 - 安东 (231 公里) - 靑 - 首尔</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>➤ <b>普门湖</b> ~ 水面宽广，湖边种有许多樱花树等美丽植物，湖光山色风景极为优美。</li> </ul>	<p>B: Hotel L: Andong Jjimdak D: Korea BBQ</p> <p>早：酒店 午：安东鸡 晚：韩式烧烤</p>	<p>Yongsan Novotel Hotel, Seoul - 5* or similar</p> <p>龙山诺富特大使酒店，首尔 - 5*或同级</p>

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
	<ul style="list-style-type: none"> <li>➢ 安东河回村 (含门票) ~ 被列入世界文化遗产, 600 余年前的古朴风貌依然保存完好, 即使不知道建筑以及历史知识, 在村内四处逛逛也能感受到韩国传统居民的特色。</li> <li>➢ 果园采摘 ~ 您可体验季节性水果采摘乐趣。(视天气状况而定)</li> </ul>		
5	<p>Seoul</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>➢ <b>Ginseng Showroom</b> ~ enjoy shopping.</li> <li>➢ <b>Korea Cosmetic Shop</b> ~ enjoy shopping.</li> <li>➢ <b>Gyeongbok Palace</b> (entrance included and closed on every Tuesday) ~ It is the largest of all five palaces in Korea.</li> <li>➢ <b>Samcheong-dong shopping street</b> ~ can feel the abundant cultural mood at every corner of the street through the art galleries, museums, antique shops, and quiet pathways.</li> <li>➢ <b>Lotte Tower Seoul Sky Observatory</b> (entrance included) ~ Offers a panoramic view of the entire capital city, beautiful both day and night.</li> </ul> <p>首尔</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>➢ <b>高丽人蔘专卖店</b> ~ 享受购物乐趣。</li> <li>➢ <b>韩国化妆品专卖</b> ~ 享受购物乐趣。</li> <li>➢ <b>景福宫</b> (含门票及每逢星期二休业) ~ 壬辰倭乱时期景福宫的大部分建筑被烧毁, 后高宗时期, 兴宣大院君主持恢复并兴建了 7700 多座建筑。</li> <li>➢ <b>三清洞商业街</b> ~ 街道的每个角落都有咖啡屋, 古董店, 博物馆在此可感受满满的文化气息。</li> <li>➢ <b>乐天世界塔</b> ~ 首尔天空 (含入门票) ~ 将韩国最灿烂历史和充满活力之现代文化的首都首尔尽收眼底。</li> </ul>	<p>B: Hotel L: Ginseng Chicken Soup Michelin Recommended D: Manjok Ohyang Jokbal</p> <p>早: 酒店 午: 人蔘鸡汤米 其林推荐 晚: 满足五香 猪脚</p>	<p>Yongsan Novotel Hotel, Seoul - 5* or similar</p> <p>龙山诺富特大使酒店 , 首尔 - 5*或同级</p>
6	<p>Seoul (33km) - 仁川</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>➢ <b>Healthy Liver Showroom</b> ~ enjoy shopping.</li> <li>➢ <b>Gwangjang Market</b> ~ is popular with foreign visitors looking to sample some of the best Korean street foods.</li> <li>➢ <b>Hongdae Fashion Street</b> ~ enjoy shopping.</li> <li>➢ <b>Seaweed Museum</b> ~ to know about the process of how to produce the seaweed.</li> <li>➢ <b>Local Provision Shop</b> ~ enjoy shopping.</li> </ul> <p>首尔 (33 公里) - 仁川</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>➢ <b>健肝保专卖店</b> ~ 享受购物乐趣。</li> <li>➢ <b>广藏市场</b> ~ 这里是最能感受到韩国特色的市场, 在外国人眼中最有人气的美食街。</li> <li>➢ <b>弘大时尚街</b> ~ 享受购物乐趣。</li> <li>➢ <b>紫菜博物馆</b> ~ 了解紫菜的制造过程。</li> <li>➢ <b>土产店</b> ~ 享受购物乐趣。</li> </ul>	<p>B: Hotel L: NIL D: Jajangmyeon + Tangsuyuk</p> <p>早: 酒店 午: 自理 晚: 炸酱面 +糖醋肉</p>	<p>Ramada Hotel by Wynham, Incheon - 4* or similar</p> <p>华美达酒店, 仁川 - 4*或同级</p>
7	<p>Incheon → Kuala Lumpur</p> <p>仁川 → 吉隆坡</p>	<p>B: Breakfast Box Meal onboard</p> <p>早: 便当 机上用餐</p>	

**Other Information:**

- 1 Seasonality: Spring (Mar - May) / Summer (Jun - Aug) / Autumn (Sep - Nov) / Winter (Dec - Feb)
- 2 Currency: Korean Won (KRW)
- 3 Tour commentary will be conducted in Mandarin with simple English or Cantonese translation by Tour Leader.
- 4 All pictures shown are for illustration purposes only, actual may varies.
- 5 Kindly refer to Parlo Tours Sdn Bhd's terms & conditions and company policy for full details.
- 6 The itinerary is subject to availability, and Parlo Tours may charge additional fees if needed during the tour.
- 7 Parlo Tours can modify the sequence, amend, or cancel hotel accommodations, meals, and sightseeing activities in the itinerary due to unforeseen circumstances, such as peak periods, trade fairs, major events, or force majeure.
- 8 Parlo Tours is not responsible for extra expenses incurred by individuals due to transportation delays, changes, illness, adverse weather conditions, or force majeure. Participants in tour do so at their own risk.
- 9 Parlo Tours is not liable for omissions or errors in printing or presentation, whether in the itinerary, brochures, or other media. Parlo Tours reserves the right to correct such errors as needed.
- 10 Kindly refer to Parlo Tours Sdn Bhd's terms & conditions and company policy for full details.

**其他讯息:**

- 1 季节: 春季 (3月 - 5月) / 夏季 (6月 - 8月) / 秋季 (9月 - 11月) / 冬季 (12月 - 2月)
- 2 货币: 韩币 (KRW)
- 3 全程使用中文讲解, 领队将以英文或粤语简约地说明。
- 4 所有显示图片均仅供为说明用途。
- 5 所有图片仅供参考, 实际可能有所不同。
- 6 行程安排严格以可用性为准, **Parlo Tours** 在旅行规划或进行的过程中如有需要, 可能会收取额外费用。
- 7 **Parlo Tours** 会根据不可预见的情况 (如高峰期、贸易展览会、重大活动或不可抗力活动) 修改行程顺序、更改或取消酒店住宿、用餐和观光活动。
- 8 **Parlo Tours** 不对个人因交通延误、更改、疾病、恶劣天气条件或不可抗力活动而产生的额外费用负责, 参加旅行的人需要自行承担风险。
- 9 **Parlo Tours** 不对行程、宣传册或其他媒体中的遗漏或错误承担责任。**Parlo Tours** 保留根据需要更正此类错误的权利。
- 10 请仔细阅读 **Parlo Tours Sdn Bhd** 的条款和公司政策。

Operated by



**PARLO TOURS SDN. BHD. 壩羅旅遊社有限公司** 197501002374 (24106-H) KPL0218 (outbound)

Wisma Parlo, No. 72, Jalan Kampong Attap, 50460 Kuala Lumpur, Malaysia. Email: [outbound@parlotours.com.my](mailto:outbound@parlotours.com.my) Website: [www.parlotours.com.my](http://www.parlotours.com.my)  
Kuala Lumpur 603-2726 6088 / 603-2274 7877 | Ipoh 605-255 9566